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Dagsorden 

 

1) Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt uden kommentarer.  

 

2) Godkendelse af referat (bilag 1)  

Referatet blev godkendt.  
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SIDE 2 AF 3  

3) Drøftelse om integrering af klima og bæredygtighed i SUNDs 

uddannelser (v. bæredygtighedsgruppen) (bilag 2) 

 

Henriette Langstrup fortalte, at klima og bæredygtighed er på 

studienævnets agenda. De vil se kurserne igennem med det fokus i 

den forestående studieordningsrevision.  

 

Studienævnet efterspørger ressourcer, så underviserne kan blive 

klædt endnu bedre på. Bæredygtighedsgruppen noterede ønsket og 

bemærkede, at dette også er et ønske fra andre uddannelser.  

 

Der kommer en bestilling fra bæredygtighedsgruppen, hvor 

studienævnet skal lave en kortlægning af integration af 

bæredygtighed i S&I uddannelsen, samt hvordan uddannelsen 

fremadrettet vil arbejde med klima og bæredygtighed. Dette bliver 

behandlet på næste studienævnsmøde.  

 

4) Orientering om sammenlægning af studienævn og nedsættelse af 

arbejdsgruppe om sammenlægning af studienævnene (bilag 3)  

 

Henriette Langstrup berettede, at dekanatet har truffet beslutningen 

om at lægge studienævnet for Sundhed og informatik sammen med 

studienævnet for Folkesundhedsvidenskab og Global Health.  

 

Studienævnet diskuterede repræsentationen i det nye studienævn. De 

vil opponere mod antallet af medlemmer (12). De vil gerne både 

have vidensområderne DIKU og biomedicin/klinisk medicin 

repræsenteret, og det kan ikke lade sig gøre med 12 medlemmer.  

 

Lars Kayser understregede, at der er brug for kliniske input i 

studienævnet, og at det også vil være til gavn for de andre 

uddannelser at have det kliniske repræsenteret. Det vil både være 

gavnligt for de studerende og forskerne. Henriette Langstrup 

bemærkede, at det kliniske (også) er repræsenteret i aftagerpanelet.  

 

Natascha Sofie Nielsen påpegede, at det kan blive svært at rekruttere 

nye studerende til studienævnet. De studerende bruger i forvejen 

meget tid på arbejdet i studienævnet.  

 

Henriette Langstrup skal mødes med studielederne for FSV og GH i 

april. Her skal de diskutere repræsentationen, mødeformat osv., og 

på den baggrund skal de melde tilbage til dekanatet.  



 

 

SIDE 3 AF 3  

Det blev besluttet, at Henriette Langstrup (VIP) Iben Gjødsbøl 

(VIP), Lars Kayser (VIP), Maria Pallesgaard (stud.) og Ditte Baltzer 

Knudsen (stud.) fra studienævnet skal mødes og diskutere 

sammenlægningen.  

 

5) Drøftelse af evalueringsresultater og godkendelse af ABC-

kategorisering for efteråret 2023 (bilag 4)  

 

Studienævnet drøftede evalueringsresultaterne og godkendte ABC-

kategoriseringen for efteråret 2023. 

 

6) Godkendelse af ændring i timetal for valgfaget HealthZup fra 

efteråret 2024 (bilag 5)  

 

Ændringen blev godkendt. Det blev bemærket, at de øvrige 24 

deltagere på kurset ikke behøver at være fra S&I. Administrationen 

vil rette i kursusbeskrivelsen.  

 

7) Nyt fra fagrådet  

 

Fagrådet har deltaget til Åbent Hus. De talte med flere personer, der 

virkede meget interesserede i uddannelsen.  

 

8) Nyt fra studieleder  

 

En tidligere studerende har sagt ja til at være med på en video, der 

handler om at være færdig kandidat. Der skal i alt laves to videoer. 

 

Der kommer til at køre en SoMe kampagne om S&I. Først skal der 

skabes opmærksomhed om uddannelsen, og dernæst skal indholdet 

generere nogle klik. Kampagnen kører i første omgang på YouTube.  

 

Da S&I flytter deres undervisning til CSS fra efteråret 2024, 

arrangeres der en rundtur på CSS, når S&I’s hjemstavnslokale er 

blevet sat i stand. Uddannelsen har fået lidt penge til flytning og nye 

indkøb.   
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